
PÖYTÄKIRJA  
 
PYHÄJOEN NUORISOVALTUUSTON KOKOUS 13.3.2019  
 
Aika: 16.00 
Paikka: Pyhäjoen lukio  
 
 
KÄSITELTÄVÄT ASIAT 

 

1§ KOKOUKSEN AVAUS 

2§ LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

3§ ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

4§ PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN VALINTA 

5§ AJANKOHTAISTA LAUTAKUNNISTA 

6§ AJANKOHTAISTA VALTUUSTOSTA 

7§ KOULU22-HANKE 

8§ NUORISOVALTUUSTON ESITTELY YHTEISTYÖTAHOILLE 

9§ PORRASALOITE 

10§ JAKELUTAVARAT 

11§ ALOITTEET 

12§ MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 

13§ SEURAAVAN KOKOUKSEN AJANKOHDAN SOPIMINEN 

14§ KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

 

 

 



OSALLISTUJAT 
 
Nimi Tehtävä Lisätiedot  
 
LÄSNÄ 
Nadia Kleine Staarman     Puheenjohtaja  
Rasmus Hökkä Varasihteeri 
Milja Kaurala                      Varapuheenjohtaja 
Venla Impola 
Sofia Sipilä                          Sihteeri 
Liisa Yrjänä                                                               Poistui 17.04 
Essi Sen 
Teemu Flink 
  
POISSA 
Santeri Puhakka  
  
MUU 
Riikka Kylmäoja 
 
KÄSITELLYT ASIAT 1-14 
 
PÖYTÄKIRJA YLEISESTI NÄHTÄVILLÄ: 
Kunnan nettisivuilla  
 
ALLEKIRJOITUKSET 
 
 
 
 
Puheenjohtaja Sihteeri 
 
 
 
Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjan tarkastaja 
 
 
 
 

 



1§ KOKOUKSEN AVAUS 

Puheenjohtaja avaa kokouksen. 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 16.18 

 

2§ LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

Kokouskutsu on lähetetty ajallaan kaikille
valtuutetuille ja kokous on päätösvaltainen, 

kun vähintään 1/2 valtuutetuista on paikalla.  

Päätös: Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja
päätösvaltaiseksi 

 

3§ ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

Käydään läpi esityslista ja tehdään siihen
mahdolliset muutokset. 

Päätös:  Hyväksyttiin esityslista sellaisenaan 

 

4§  PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN VALINTA  

Valitaan kokoukselle kaksi
pöytäkirjantarkastajaa. 

Päätös: Valittiin kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi
 Milja Kaurala ja Venla Impola  

 

 

 

 

 



5§ AJANKOHTAISTA LAUTAKUNNISTA 

  Venla Impola kertoi sivistyslautakunnan

kokouksesta, että uusia opettajia ja uutta

 rehtoria Saaren koululle tullaan

 haastattelemaan tulevaisuudessa.

 Varhaiskasvatuksen johtajan virasta pidetään

 vaali tulevan torstain kokouksessa.  

 Nadia Kleine Staarman kertoi, että teknisessä

lautakunnassa puhuttiin Suxii-tapahtumasta  

 

Päätös: Pyhäjoen nuorisovaltuusto pyrkii olemaan

aktiivisesti mukana jatkossakin lautakuntien

 kokouksissa.  

  

6§  AJANKOHTAISTA VALTUUSTOSTA 

 Essi Sen oli valtuustossa edustamassa
nuorisovaltuustoa.  

 

Päätös: Pyhäjoen nuorisovaltuusto pyrkii olemaan
aktiivisesti mukana tulevissakin valtuuston
kokouksissa.  

 

7§ KOULU22-HANKE 

 Liisa ja Nadia olivat iltakoulussa, jossa
keskusteltiin Koulu22-hankkeesta.



Nuorisovaltuusto saa seuraavaan iltakouluun
puheenvuoron. Nuorisovaltuusto on kuitenkin
epätietoinen iltakoulujen ajankohdista. Näitä
tiedusteltu valtuuston puheenjohtajalta.
Puheenvuoroa varten tehdään kysely nuorille,
jossa kysytään nuorten ideoita ja mielipiteitä
tulevasta kouluhankkeesta. Kyselyn tekee 

Venla Impola ja Sofia Sipilä. Vastaukset 
kyselyyn tulee saada viimeistään 22.3.  

 

Päätös: Tehdään kysely ja sen perusteella Liisa ja Nadia
valmistelevat puheenvuoron tulevaan
iltakouluun.  

 

8§ NUORISOVALTUUSTON ESITTELY YHTEISTYÖTAHOILLE 

 Ehdotettiin auditoriossa esitystä nuvasta, ehkä
huhti-toukokuussa. Heille, jotka voivat asettua
ehdolle itse, pidetään tehostetumpi versio
esityksestä.  

 

Päätös: Jatketaan esityksen suunnittelua seuraavassa
kokouksessa.  

 

  

9§ PORRASALOITE 

 Teemu Flink on ottanut yhteyttä moniin eri
tahoihin. Arinan kiinteistöjohtaja ei ole ottanut
yhteyttä monista puheluista huolimatta. Teemu
jatkaa sinnikästä yrittämistä. Tavoitteena on
portaat S-Marketin taakse.  

 



Päätös: Jatkamme vielä porrasaloitteen viemistä
 eteenpäin.  

 

10§ JAKELUTAVARAT 

 Kaappi on hommattu, jakelutavaroita on jo  
jaettu tapahtumissa, joissa nuva on ollut  
mukana  

  

Päätös: Jakelutavarat viedään lukiolta vuokrattuun
kaappiin ja niitä jaetaan tulevissakin

 tapahtumissa.  

 

11§ ALOITTEET 

 Ehdotettiin aloitetta, että saataisiin pyörätie
Yppäriin asti. Lähetetään kannanotto
valtuustolle ja liikenneturvallisuusryhmälle,
jossa ilmaistaan nuorisovaltuuston huoli
puuttuvasta pyörätiestä ja pätkän
turvattomuudesta. Liisa ja Essi hoitavat sen
seuraavan viikon perjantaihin mennessä.  

 

Päätös: Viedään aloitetta eteenpäin, jotta saataisiin
pyörätie Yppäriin asti ja näin turvattua matka
pyörätien käyttäjille.  

 

12§ MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 

Nadia osallistui Helsingissä Ilmastokokoukseen,
jossa käsiteltiin nuorten vaikuttamista

ilmastoasioihin. Hän kertoi 
ilmastokokouksen olleen tarpeellinen ja kiinnostava. 



Myös Pyhäjoen nuorisovaltuusto sai tästä uusia
ideoita.  

  

Päätös: Sosiaaliseen mediaan aletaan päivittämään
enemmän, ja varsinkin ilmastoasioista.
Näytetään nuvan tietoisuutta nykypäivän
ongelmista.  

 

Teemu Flink on ollut yhteydessä Raahen
nuorisovaltuustoon ja toivonut yhteistyötä
heidän kanssaan. 

 

Päätös: Päätetään tehdä tulevaisuudessa yhteistyötä
Raahen nuorisovaltuuston kanssa. 

 

3. huhtikuuta klo 17.00-19.30 on palaveri
Pyhäjokitalon kehittämisestä, ja
 nuorisovaltuusto on kutsuttu mukaan.  

 

Päätös: Päätetään että ainakin muutama
nuorisovaltuuston jäsen ottaa osaa palaveriin. 

  

Oulussa on 17.4 nuvien kokoontuminen ja
toivotaan Pyhäjoen nuvan jäseniä mukaan.  

  

Päätös:                                            Löytyi kiinnostuneita osallistumaan
kokoontumiseen ja päätettiin lähettää sinne
kaikki, jotka vain pääsevät.  

  

 



13§ SEURAAVAN KOKOUKSEN AJANKOHDAN SOPIMINEN 

  Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta.  

Päätös: Pyhäjoen lukiolla 10.4 klo 16.00 

 

14§ KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

  Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.10 

 
 


